
Zpráva ze zasedání Akademického senátu AVU dne 1.3.2023. 

Na základě požadavků týkajících se institucionálního chodu AVU, senát nominoval 
členy/členky a ustanovil či projednal tyto pracovní skupiny. 

Do Dislokační komise za AS AVU byly nominováni tito členové: Heřman Hůrka, Tomáš Otoupal 

Na pozici náhradníka delegáta/delegátky SK RŠV byl nominován: Jiří Kaňák 

Byla vytvořena Pracovní skupina k procesu schvalování rozpočtu AVU 2023 ve složení:  
Tomáš Vaněk, Dorota Václavíková, Hedvika Ocásková. Tato komise bude dále komunikovat 
s panem kvestorem a vedením AVU ve věci přípravy prezentace nového rozpočtu, které proběhne 
na zasedání AS AVU dne 5.4.2023. 

Na základě podnětu AP AVU bude vytvořena Pracovní skupina k Etickému kodexu. Ve spolupráci s 
AP AVU nominuje AS AVU členy/členky do této skupiny do příštího zasedání AS AVU, které 
proběhne dne 5.4.2023. 

Na základě podnětů senátorek/senátorů senát projednal následující témata 
vedoucí k žádostem rektorce a vedení školy o vysvětlení, dodání či uskutečnění 
konkrétních věcí. 

K situaci rozhodnutí rektorky ve vedení Ateliéru Malby 2. 
Senát tímto žádá paní rektorku o vysvětlení rozhodnutí ponechat dočasně působící pedagožku na 
pozici vedoucí ateliéru s vytvořením nové asistentské pozice. Z vnějšího pohledu je takovéto 
dočasné zajištění vedení daného ateliéru nesrozumitelné a zdá se i nehospodárné. 

K situaci chybějících zápisů z porad vedení za uplynulý rok. 
Senát tímto žádá o dodání všech zápisů z porad vedení AVU uplynulého roku a k dnešnímu dni o 
dodávání a rozesílání zápisů z porad vedení senátu a vedoucím všech pracovišť AVU. AS AVU 
považuje za nutné v rámci dobré a transparentní komunikace vytvářet auditní stopu z řízení a 
organizace chodu instituce. 

Otevírací doba školy. 
Na základě podnětu Studentské komory, prezentovaného místopředsedkyní AS AVU Dorotou 
Václavíkovou prosíme vedení o předložení výsledků analýzy ohledně otevíracím hodinám školy. 
Senát zajímá, jak se konkrétně zkrácená otevírací doba reálně odráží na energetických a 
finančních úsporách školy k možnostem umožnit školu otevřenou déle. 

Odvolání Lukáše Rittsteina z pozice vedoucího pedagoga ateliéru Socha 1. 
Vzhledem k přetrvávajícím pocitům nedostatečné informovanosti části akademické obce a 
zejména k situaci aktuálních studujících v ateliéru Socha 1. navrhuje AS AVU pro diskuzi s 
vedením svolání Akademické obce, či jiného formátu diskusního fóra sloužícího o věci dostatečně 
a jasně informovat. Dále prosíme vedení o věnování zvýšené péče stávajícím studujícím v ateliéru 
Socha 1. vzhledem k jejich nelehké pozici, a také doporučujeme mediaci setkání studujících s 
vedením prostřednictvím Kláry Čmolíkové Cozlové z GRID. V tomto senát také nabízí pomoc 
možným delegování vybraných členek a členů pro případnou diskusi k tomuto tématu. 

Pronájem budovy ve vnitrobloku Veletržní ulice pro účely AVU. 
Senát žádá vedení o předložení možných koncepcí využití daných prostorů tak jak se jimi zabývala 
v uplynulém roce. 

Zpráva rektorky k uplynulému roku a plánech a vizi na roky nejbližší. 
Senát žádá paní rektorku o prezentaci zprávy vztahující se k jejímu prvnímu roku ve vedení AVU a 
taktéž o její vizi vedení a rozvoje AVU do budoucna. 

Za AS AVU, předsedkyně Nik Timková                       

Dne 8.3. 2023


